
 
Protokół z posiedzenia 

Rady Towarzystwa Doktorantów 

Uniwersytetu Jagiellońskiego 

Kraków, 10 sierpnia 2017r. 

 

Posiedzenie Rady Towarzystwa Doktorantów Uniwersytetu Jagiellońskiego odbyło się  

w dniu 10 sierpnia 2017 r. o godzinie 18:30 w siedzibie TD UJ.  

 

W posiedzeniu uczestniczyli: 

 

Członkowie Rady: 

Natalia Czyżowska (WFilozof) – Prezes TD UJ 

Dominik Hodurek (WH) 

Magdalena Olbert (WFarm) 

Michał Ożóg (WPiA) 

Konrad Kulikowski (WFilozof) 

Aneta Pieczka (WZiKS) 

Komisja Rewizyjna: 

Michał Olszowski (WPiA) – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

Magdalena Cyran (WSMiP) 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Program posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia  

2. Wybór protokolanta  

3. Zatwierdzenie protokołów z poprzednich posiedzeń Rady (ref. Natalia Czyżowska)  

4. Odwołania w konkursie na Dofinansowanie Działalności Doktorantów (ref. Natalia 

Czyżowska)  

5. Zmiany w regulaminie konkursu na Dofinansowanie Działalności Doktorantów (ref. 

Natalia Czyżowska)  

6. Omówienie wyników badania opinii doktorantów: Ocena pobytu w domu studenckim 

w roku akademickim 2016/2017 (ref. Konrad Kulikowski) 

7. Sprawy bieżące i wolne wnioski  

8. Zamknięcie posiedzenia 

 

Punkt pierwszy 

Otwarcie posiedzenia 

 

18:30 – Prezes Towarzystwa Doktorantów Natalia Czyżowska otworzyła posiedzenie Rady TD 

UJ. 

 

Punkt drugi 

Wybór protokolanta 

Natalia Czyżowska poprosiła o zgłaszanie kandydatur. Magdalena Olbert zgłosiła się. 

Natalia Czyżowska zarządziła głosowanie jawne na wyborem Magdaleny Olbert na 

protokolanta.  

Oddano głosy- wszystkie na tak (6). 0-nie, 0-wstrzymujący się. 

 

Punkt trzeci 

Zatwierdzenie protokołów z poprzednich posiedzeń Rady 

 

Natalia Czyżowska zarządziła głosowanie jawne nad przyjęciem protokołu z poprzedniego 

posiedzenia Rady. Oddano głosy- wszystkie na tak. 0- nie, 0- wstrzymujący się. 

 

 



Punkt czwarty 

Odwołania w konkursie na Dofinansowanie Działalności Doktorantów  

Odwołanie K.R dotyczące zwrotu kosztów za usługi tłumaczenia w konkursie na 

Dofinansowanie Działalności Doktorantów. Natalia Czyżowska zreferowała, iż sprawa jest 

poruszana, ponieważ K.R nie dołączyła wszystkich dokumentów, które miała przesłać do 

wydawnictwa. Natalia Czyżowska przedstawiła rekomendację Zespołu. Zespół uznał, że 

odwołanie nie zawierało potwierdzenia doręczenia przez K.R koniecznych dokumentów. 

Magdalena Cyran dodała, że wniosek nie zawierał uzasadnienia. Natalia Czyżowska  zapytała, 

czy nie ma uwag. Nikt z Radnych nie zgłosił uwag.  

Natalia Czyżowska zarządziła głosowanie jawne nad odrzuceniem wniosku.  Wszystkie głosy 

(6) - tak, 0- wstrzymujących się, 0 –nie. 

Odwołanie K. Dofinansowanie nie zostało przyznane  ponieważ regulamin nie przewiduje 

finansowania publikacji o charakterze ciągłym. Natalia Czyżowska wyjaśniła, że seria w 

ramach, której miała pojawić się publikacj, jest zakwalifikowana jako czasopismo w 

repozytorium, więc jest to publikacja o charakterze ciągłym. 

Natalia Czyżowska zarządziła głosowanie jawne nad odrzuceniem wniosku.  Wszystkie głosy 

(6)- tak, 0- wstrzymujących się, 0 –nie. 

Odwołanie A.G. Natalia Czyżowska wyjaśniła, że wniosek został pierwotnie odrzucony, 

ponieważ pojawiły się nieścisłości związane ze wskazaniem przez A.G.  źródeł finansowania. 

Natalia Czyżowska poinformowała, że źródła finasowania zostały doprecyzowane i Zespół 

zarekomendował przyznanie kwoty dofinansowania w wysokości 750 zł. Natalia Czyżowska  

zarządziła głosowanie jawne nad przyznaniem dofinansowania w kwocie 750 zł.  Wszystkie 

głosy (6) - tak, 0- wstrzymujących się, 0 -nie 

 

Punkt piąty  

Zmiany w regulaminie konkursu na Dofinansowanie Działalności Doktorantów  

Natalia Czyżowska przedstawiła treść proponowanych przez Zespół zmian. 

Proponowana pierwsza zmiana: „Towarzystwo Doktorantów UJ może przyznać środki 

wyłącznie do wysokości różnicy między kwotą wnioskowaną a kwotą zabezpieczoną z innych 

źródeł”. Natalia Czyżowska wyjaśniła, dlaczego proponowana zmiana jest niezbędna.  

Proponowana druga zmiana: „Osoby, których udział w danym wydarzeniu jest 

współfinansowany przez macierzystą jednostkę Uniwersytetu i rozliczają się za jej 

pośrednictwem powinny dostarczyć wystawioną notę księgową obciążającą Towarzystwo 



Doktorantów na kwotę przyznanego dofinansowania.” – Zespół rekomenduje usunięcie 

powyższego zapisu, ponieważ uważa go za zbędny. 

Natalia Czyżowska zapytała Radnych, czy mają pytania lub zastrzeżenia do powyższych 

propozycji. Nikt z obecnych nie zgłosił uwag ani pytań. 

Natalia Czyżowska zapytała Michała Olszowskiego, czy możliwe jest głosowanie zbiorcze nad 

powyższymi zmianami. Michał Olszowski odpowiedział, że tak. 

Natalia Czyżowska zarządziła głosowanie zbiorcze nad przyjęciem pierwszej proponowanej 

zmiany i wykreśleniem zapisu w regulaminie Konkursu na Dofinansowanie Działalność 

Doktorantów  (proponowana zmiana druga). Wszystkie głosy (6)- tak, 0 wstrzymujących się, 0 

–nie. 

Trzecia proponowana zmiana: dotyczy ona dofinansowania tłumaczenia lub korekty językowej 

tekstu. Do tej pory w regulaminie Konkursu na Dofinansowanie Działalności Doktorantów nie 

było wymogu dołączenia gotowego tekstu publikacji. Prowadziło to do sytuacji, kiedy 

wnioskodawca nie zdążył przygotować tekstu w określonym terminie. Zespół rekomenduje 

obowiązek załączenia gotowego tekstu oraz jego recenzji.  

Natalia Czyżowska dodała, że według jej opinii ta zmiana jest potrzebna. Konrad Kulikowski 

zapytał, w jaki sposób autorzy mogą przedstawić oferty biur tłumaczeń. Natalia Czyżowska 

wyjaśniła, że autorzy mają przedstawić oferty 3 biur tłumaczeń. Magdalena Cyran dodała, że 

trzeba przedstawić oferty biur tłumaczeń dotyczące określonego tekstu, a nie samej usługi 

translatorskiej.  Magdalena Cyran dodała, że Zespół może przyznać dofinansowanie w 

wysokości odpowiadającej najtańszej ofercie biura tłumaczeń.   

Natalia Czyżowska zarządziła głosowanie jawne  nad przyjęciem trzeciej proponowanej 

zmiany. Wszystkie głosy (6)- tak, 0- wstrzymujących się, 0 -nie 

 

Punkt szósty 

Omówienie wyników badania opinii doktorantów: Ocena pobytu w domu studenckim w 

roku akademickim 2016/2017 . 

Konrad Kulikowski szczegółowo przedstawił wyniki ankiety dotyczącej badania opinii 

doktorantów. Konrad Kulikowski zapytał również Prezesa TD UJ oraz Radę TD UJ o opinię 

dotyczącą rozpowszechnienia wyników. Natalia Czyżowska odpowiedziała, iż jej zdaniem 

najlepiej będzie wystosować pismo z opisem wyników ankiety. 

Konrad Kulikowski przedstawił wyniki ankiety w postaci prezentacji, zawierającej wyniki w 

formie wykresów. Konrad Kulikowski poinformował, że około 100 doktorantów obecnie 

zamieszkuje domy studenckie. W ankiecie Zespół nie brał pod uwagę doktorantów 



zamieszkujących miejsca rektorskie oraz doktorantów przybyłych  z racji programu Socrates-

Erasmus. Konrad Kulikowski przestawił, iż około 40 % z doktorantów zamieszkujących w 

akademikach brało udział w ankiecie, w większości były to kobiety. Konrad Kulikowski 

przedstawił szczegółowo, wyniki dotyczące długości pobytu oraz form zamieszkania. Konrad 

Kulikowski wyjaśnił, jakie pytania były zadawane oraz przedstawił odpowiedzi respondentów.  

Konrad Kulikowski ponownie zapytał zebranych, jak najlepiej można wykorzystać wyniki 

ankiety. Natalia Czyżowska odpowiedziała, iż najlepiej wystosować pismo. Natalia Czyżowska 

dodała, że może to wpłynąć na odpowiednie decyzje podczas remontu jednego z akademików, 

co może być ważne dla doktorantów. 

Konrad Kulikowski zapytał Prezesa TD UJ oraz Radę TD UJ, w jakiej formie przedstawić 

wyniki ankiety. Zapytał, czy w formie artykułu czy w formie krótszej.  Natalia Czyżowska 

dodała, że wyniki ankiety mogą zwrócić uwagę na ważne dla doktorantów kwestie. Uznała, że 

ważne jest, że posiadamy dane, na których możemy się oprzeć. Aneta Pieczka zapytała, co 

można uzyskać w dalszych badaniach.  Konrad Kulikowski odpowiedział, że wyniki ankiety 

mogą pomóc zapewnić doktorantom lepsze warunki mieszkaniowe, jeśli idzie o domy 

studenckie.  

Michał Olszowski poruszył temat pokoi jednoosobowych dla doktorantów. Natalia Czyżowska 

dodała, iż według jej wiedzy doktorantom zależy również na większym metrażu pokoi 

jednoosobowych.  

Michał Olszowski zwrócił uwagę, że ważna jest forma zaprezentowania omawianych wyników 

ankiety. Dodał, że ważna jest także również promocja wyników, tak, aby dotarły one do jak 

największej liczby osób.  

Natalia Czyżowska oraz Michał Olszowski zapewnili o swoim wsparciu w tej sprawie. 

Natalia Czyżowska wyraziła opinię, że warto w raporcie umieścić najważniejsze kwestie. 

Uznała, że bardziej szczegółowo można opisać dane w artykule.  Konrad Kulikowski dodał, że 

artykuł, w jego opinii, jest lepszą formą promocji i przedstawienia wyników od raportu.  

Natalia Czyżowska podziękowała Konradowi Kulikowskiemu za przedstawienie wyników. 

 

Punkt siódmy. 

Sprawy bieżące  

1. Michał Olszowski odczytał treść pisma, dotyczącego zmian w terminie egzaminu z języka 

angielskiego na poziomie C1. Odbywał się on będzie w styczniu (egzamin eksternistyczny). 

Aneta Pieczka zapytała o kwestię kursów w Jagiellońskim Centrum Językowym dla 

doktorantów w godzinach popołudniowych. Natalia Czyżowska odparła, że sprawa zakończyła 



się pozytywnie. Michał Ożóg dodał, że kursy te będą uruchomione od nadchodzącego roku 

akademickiego. 

2. Sprawa „OK System”. Natalia Czyżowska zapytała zebranych o decyzję dotyczącą 

kontynuacji współpracy TD UJ z firmą „OK System”. Wyjaśniła, że umowa nie wygasła i część 

doktorantów korzysta z pakietów „OK System”, mimo podpisania umowy z firmą „Multisport”. 

Konrad Kulikowski zapytał, czym dla nas skutkuje kontynuacja umowy. Natalia Czyżowska 

zapytała Radnych, czy należy, ich zdaniem, podpisać nowe porozumienie z firmą „OK 

System”. Magdalena Olbert zapytała, czy posiadamy umowę na wyłączność z firmą 

„Multisport”.  Natalia Czyżowska odparła, że nie.  Michał Olszowski wyraził opinię, że 

możemy oferować doktorantom dwa rodzaje kart sportowych i doktoranci sami wybiorą, które 

preferują. Natalia Czyżowska zarządziła głosowanie jawne na podpisaniem porozumienia z 

firmą „OK System”. Oddano głosy- wszystkie: tak (6). 0- nie, 0- wstrzymujący się. 

3. Spotkanie Zespołu ds. Konkursu na Dofinansowanie Działalności Doktorantów. Natalia 

Czyżowska wyjaśniła, iż na obecną chwilę Przewodnicząca Zespołu przebywa poza Polską. 

Ustalono, że Zespół spotka się w pierwszej połowie miesiąca września. Zebranie Zespołu 

będzie poprowadzone przez Rafała Damaziaka. 

4. Natalia Czyżowska dodała, że komisja Odwoławcza ds. akademików pozostaje w składzie 

identycznym, jak w ubiegłym roku akademickim (2016/2017).  

 

Punkt ósmy 

zamknięcie posiedzenia 

Natalia Czyżowska zamknęła posiedzenie Rady TD UJ (19:31).  

 

 

 

 

 

 

 


